
 

Brukerråd 25.09.18 

Tilstede:Ina Hjelmervik(FAU-leder), Nina Bäcklund(representant FAU),Tonje Løseth 
Trøen(teamleder/kontaktlærer) og Astrid Rekstad Hernæs(rektor) 
Referent: Astrid 

 
Sak 1.Oppstart nytt skoleår 

Det har vært en god start på skoleåret 2018/19. Vi fortsetter med våre satsingsområder som er 

realfag og IKT. I tillegg vil vi ha mye fokus på skolemiljø/læringsmiljø. Se Strategiplan og 

Handlingsplan mot mobbing(hjemmesiden). Dette skoleåret vil vi fortsette med å være 

bikubefadder. Nytt for dette skoleåret er prosjektet Den naturlige skolesekken, der vi skal blant 

annet ivareta et kulturlandskap på Høstad. Mer informasjon kommer om det prosjektet.  

 

Nytt klasserom  til 7.trinn i sokkel (tidligere helsestasjon) vil ferdigstilles i november.  

 

Rye skole har fra skoleeier fått 550 000 kr til å kjøpe utstyr til fagene kroppsøving, 

kunst/håndverk, musikk og mat/helse. I tillegg har vi fått 100 000 kr til å kjøpe inn utstyr til fysisk 

aktivitet.  

 

Sak 2. NATO- øvelsen 

Viktig med god informasjon ut til foreldrene via Meldeboka.  

Sjekke om skolehelsetjenesten kan komme den dagen. 

Se på TV-overføringen på smartboard på selve DV-dagen 30.oktober. 

Elevene skal lære og arbeide med temaet NATO. 

 

 

Sak 3. Saker fra FAU 

Temakveld våren 2019: Ina sjekker ut 

Ny meny på kantine. Informasjon sendt til foreldre. 

 

 

Sak 5. Diverse 

Trinnkontakter: legges ut info på hjemmesiden. 

 


